
Protokół nr 47/10 

Komisji Spraw Społecznych 
z dnia 10 lutego 2010 r. 

 

Ad. 1 

Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych otworzył Przewodniczący Pan Alfred Siama, który powitał 

członków Komisji i zaproszonych gości. 

 
Ad. 2 

Obecni: 

• Przewodniczący                                                           Alfred Siama 

• Wiceprzewodnicząca                                                   Kazimiera Puślednik 

• Członkowie:                                                                 Józef Czarnecki 

                                                                                          Jarosław Jędrkowiak 

                                                                                          Grzegorz Józefowski 

                                                                                          Mirosław Waluś 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora, 

Naczelnik Wydziału OSK Pan Marek Smektała.  

 

Ad. 3 
Przewodniczący Pan Alfred Siama przedstawił porządek posiedzenia Komisji.  

W wyniku głosowania porządek został przyjęty głosami 6 „za”. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący Pan Alfred Siama przedstawił protokół Nr 46/10 z dnia 25 stycznia 2010 r., który  

przyjęto 6 głosami „za”. 
 
Ad. 5 a) 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia do realizacji przez Powiat 

Gostyński zadań publicznych w zakresie wydawania orzeczeń i opinii dla dzieci niewidomych i 

słabo widzących oraz dzieci z autyzmem zgłoszonych przez Powiat Rawicki 

Naczelnik Wydziału OSK Pan Marek Smektała wyjaśnił, że Poradnia Psychologiczno – 

Pedagogiczna w Rawiczanie posiada uprawnień w zakresie wydawania orzeczeń i opinii dla dzieci 

niewidomych i słabo widzących oraz dzieci z autyzmem, stąd Powiat Rawicki zwrócił się z prośbą 

o wyrażenie zgody na współpracę w tym zakresie. W dniu 28 stycznia 2010 r. Rada Powiatu 

Rawickiego przyjęła uchwałę w sprawie powierzenia prowadzenia niniejszych zadań.  

Zgodnie z § 3 ust. 5 Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 18 września 2008 r. w 

sprawie orzeczeń i opinii wydawanych przez zespoły orzekające działające w publicznych 
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poradniach psychologiczno – pedagogicznych orzeczenie oraz opinie dla dzieci niewidomych i 

słabo widzących, niesłyszących i słabo słyszących oraz dzieci z autyzmem wydają zespoły 

działające w poradniach wskazanych przez kuratora oświaty – za zgodą organu prowadzącego. 

Równocześnie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym 

wskazuje, że powiat może zawierać porozumienia w sprawie powierzenia prowadzenia zadań 

publicznych z jednostkami lokalnego samorządu terytorialnego.  

W ramach zawartego porozumienia Powiat Gostyński będzie otrzymywał określone opłaty. 

Wysokość opłat została ustalona na kwotę 144 zł od jednego wydanego orzeczenia. Ta kwota 

pokryw stawkę godzinową nauczyciela dyplomowanego oraz wydatki związane z godzinowym 

utrzymaniem gabinetu. Środki będą przekazywane na konto Starostwa Powiatowego w Gostyniu.  

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Alfred Siama. Zapytał o procedurę 

uzyskiwania zezwolenia na prowadzenie tego rodzaju badań i orzeczeń, tryb i warunki jakie muszą 

zostać spełnione, by poradnia mogła tego rodzaju badania prowadzić.   

Naczelnik Pan Marek Smektała odpowiadając poinformował, że reguluje to Rozporządzenie 

Ministra Edukacji Narodowej w sprawie Zasad funkcjonowania poradni psychologiczno – 

pedagogicznych, gdzie jest zapisanie iż „chcąc orzekać w danej dziedzinie deficytu rozwojowego 

dziecka należy posiadać wysokiej klasy specjalistę z właściwymi kwalifikacjami”. Posiadając 

takiego specjalistę dyrektor poradni występuje do właściwego Kuratora Oświaty  o wyrażenie 

zgody zarówno na wydawanie orzeczeń jak i prowadzenie terapii w zakresie danego deficytu.  

Radny Jędrkowiak zabierając głos stwierdził, że będzie się to odbywało za dodatkowym 

wynagrodzeniem. Zapytał, czy w związku z tym Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna będzie 

świadczyła usługi w dodatkowych godzinach.  

Naczelnik Smektała wyjaśnił, że obowiązkiem poradni w pierwszej kolejności będzie 

zabezpieczenie terapii, orzecznictwa i opinii z terenu Powiatu Gostyńskiego, jeżeli natomiast 

chodzi o Powiat Rawicki to będzie to poza kanonem godzin poradni. 

Wicestarosta dodał, że badań  dla Powiatu Rawickiego będzie ok. 10-15 w ciągu całego roku.  

 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie 

przyjęcia do realizacji przez Powiat Gostyński zadań publicznych w zakresie wydawania 
orzeczeń i opinii dla dzieci niewidomych i słabo widzących oraz dzieci z autyzmem 
zgłoszonych przez Powiat Rawicki zaopiniowano pozytywnie głosami: 6 „za”.  
 

Ad. 5b) 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/287/09 Rady 

Powiatu Gostyńskiego z dnia 26 listopada 2009 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału OSK Pan Marek Smektała. Poinformował, że w 

związku z wejściem w życie ustawy z dnia 23 stycznia 2009 r. o zmianie niektórych ustaw w 

związku ze zmianami organizacji i podziale zadań administracji publicznej w województwie, rozkład 
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godzin pracy aptek ogólnodostępnych określa w drodze uchwały Rada Powiatu po zasięgnięciu 

opinii wójtów  (burmistrzów, prezydentów miast) gmin z terenu powiatu i samorządu aptekarskiego. 

Podjęta przez Radę Powiatu Gostyńskiego uchwała Nr XXXV/287/09 w sprawie ustalenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego nie precyzowała 

procedury postępowania w przypadku zaistnienia okoliczności braku możliwości pełnienia dyżuru 

przez aptekę umieszczoną w harmonogramie opracowywanym przez przedstawiciela 

Wielkopolskiej Okręgowej Izby Aptekarskiej. Wprowadzony w treści uchwały zapis pozwoli na 

określenie czytelnej procedury wyłaniania zastępstwa dyżuru kolejnej apteki i powiadamiania 

zainteresowanych podmiotów i mieszkańców Powiatu Gostyńskiego.    

W związku z tym, że taki przypadek miał miejsce niezbędne jest podjęcie przedmiotowej uchwały 

przez Radę Powiatu.  

Pan Marek Smektała poinformował, że proponuje się następujący zapis § 2 ust. 3: „Apteka, która 

z powodu nieprzewidzianych okoliczności nie może pełnić dyżuru jest zobowiązana wskazać 

aptekę ją zastępującą, poinformować o dokonanej zmianie przedstawiciela Wielkopolskiej 

Okręgowej Izby Aptekarskiej, wszystkie apteki, placówki służby zdrowia i Starostwo Powiatowe w 

Gostyniu”.  

Następnie głos zabrał Radny Pan Jarosław Jędrkowiak. Poinformował, że problem dyżuru aptek 

jest głębszy i wynika z czystej ekonomii. Trzeba w pierwszej kolejności dowiedzieć się, dlaczego 

dyżury aptek stały się tzw. przymusem. Zapytał, czy Starostwo ma wpływ na godziny otwarcia 

aptek.  

Naczelnik wyjaśnił, że zgodnie z ustawą Prawo farmaceutyczne Starostwo ustala ramowy rozkład 

pracy aptek oraz dyżurów sobotnich, niedzielnych i świątecznych po zasięgnięciu opinii wójtów, 

burmistrzów i samorządu aptekarskiego. Dodał, że jest to również kwestia uzgodnień ze 

środowiskiem.  

Radny Jędrkowiak ponownie zabierając głos poinformował, że rozmawiał ze środowiskiem 

aptekarskim i okazuje się, że dyżury nocne są ekonomicznie nieuzasadnione i są dużym 

obciążeniem finansowym.  

Naczelnik poinformował, że zgadza się całkowicie z wypowiedzią Radnego Jędrkowiaka. 

Stwierdził, że do tej pory środowisko aptekarskie prowadzone pod nadzorem Pana Romualda 

Jędrzejczaka nie miało żadnych problemów.   

Radny Jędrkowiak zaproponował, aby Komisja zainicjowała spotkanie ze środowiskiem 

aptekarskim.  

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby do pomysłu spotkania Komisja wrócił w punkcie 

„wolne głosy i wnioski”. 

Naczelnik zabierając głos poinformował, że razem z Przewodniczącym Rady analizowany był 

zapis § 1 i żeby jeszcze bardzie utwardzić pewną rzecz propozycja jest taka, aby po słowach „ją 

zastępującą” dodać wyrażenie „i uzyskać potwierdzenie przyjęcia dyżuru”. 

Radny Jędrkowiak zapytał, co się stanie, jeżeli apteka nie będzie mogła znaleźć apteki, która ją 

zastąpi.  
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Naczelnik wyjaśnił, że apteka, która nie znajdzie zastępcy, będzie musiała pełnić dyżur sama.  

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby w pierwszym zdaniu po wyrazie „nieprzewidzianych” 

dodać wyrażenie „i uzasadnionych”. Wzmocniłoby to wypowiedź tego zdania.  

Po przeprowadzonej dyskusji Komisja w wyniku głosowania: 6 „za” złożyła wniosek do projektu 

uchwały, aby w § 1projektu uchwały proponowany ust. 3 otrzymał brzmienie: „Apteka, która z 

powodu nieprzewidzianych  i uzasadnionych okoliczności nie może pełnić dyżuru jest 
zobowiązana wskazać aptekę ją zastępującą i uzyskać potwierdzenie przyjęcia dyżuru oraz 
poinformować o dokonanej zmianie  przedstawiciela Wielkopolskiej Okręgowej Izby 
Aptekarskiej, wszystkie apteki, placówki służby zdrowia i Starostwo Powiatowe w Gostyniu.   

 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/287/09 Rady Powiatu Gostyńskiego z 
dnia 26 listopada 2009 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego z zaproponowaną zmianą 

zaopiniowano pozytywnie głosami: 6 „za”. 
 
Ad. 3 
Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez te jednostkę,  

Przewodniczący Komisji o zabranie głosu poprosił Naczelnika Wydziału OSK Pana Marka 

Smektałę. 

Naczelnik poinformował, że zgodnie z art. 30a Karty Nauczyciela w terminie do dnia 10 lutego 

organ prowadzący szkołę będący jednostką samorządu terytorialnego sporządza sprawozdanie z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach i placówkach prowadzonych przez tę jednostkę – za rok ubiegły, natomiast w terminie 

7 dni od sporządzenia sprawozdania organ prowadzący szkołę przedkłada je regionalnej izbie 

obrachunkowej, a także organowi stanowiącemu tej jednostki samorządu terytorialnego, 

dyrektorom szkół prowadzonych przez tę jednostkę oraz związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli. 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Zarząd na posiedzeniu w dniu 29 stycznia br.  

Następnie Naczelnik przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik do protokołu.  

Naczelnik przedstawił następujące informacje: 

1) średnie wynagrodzenie, 

2) średnioroczna liczbę etatów ustaloną dla okresów obowiązywania poszczególnych kwot 

bazowych, 

3) sumę iloczynów średniorocznej liczby etatów i średnich wynagrodzeń o których mowa w 

art. 30 ust. 3 Karty Nauczyciela, ustalonych dla okresów obowiązywania poszczególnych 

kwot bazowych, 

4) wydatki poniesione w roku na wynagrodzenia w składnikach wskazanych w art. 30 ust. 1 

Karty Nauczyciela 
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Następnie głos zabrał Radny Pan Grzegorz Józefowski. Zapytał, jaki % przedstawionych 

wynagrodzeń stanowią nadgodziny.  

Naczelnik przedstawił informacje: 

- nauczyciel dyplomowany – wynagrodzenie zasadnicze 2.972.182 zł – wynagrodzenie za godziny 

ponadwymiarowe  1.000.000 zł 

- nauczyciel mianowany  - wynagrodzenie zasadnicze 2.300.000 zł – wynagrodzenie za godziny 

ponadwymiarowe 675.000 zł 

- nauczyciel kontraktowy – wynagrodzenie zasadnicze 2.113.000 zł – wynagrodzenie za godziny 

ponadwymiarowe 653.000 zł 

- nauczyciel stażysta – wynagrodzenie zasadnicze 403.682 zł – wynagrodzenie za godziny 

ponadwymiarowe 69.848 zł 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy dwufazowa podwyżka wynagrodzeń nauczycieli  która była w 

zeszyłm roku spowodowała perturbacje w budżecie. 

Naczelnik wyjaśni, że wypłata podwyżek przebiegła bez problemu.   

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez tę jednostkę 
za 2009 r. zaopiniowano pozytywnie głosami: 6 „za”.  
 

Ad. 7 
Raport dotyczący szkół Powiatu Gostyńskiego.  

 

Raport z wizytacji poszczególnych placówek oświatowych dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Gostyński przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Alfred Siama.  

 

Lp. Nazwa jednostki Stan bieżący, wykonane 
inwestycje, remonty 

Zamierzenia 

1. Dom Dziecka w 
Bodzewie 

- usunięto szkody, jakie 
wyrządziła lipcowa wichura. 
 

- modernizacja pomieszczeń w piwnicy 
(budowa szatni i suszarni), 
- zwiększenie etatu psychologa i 
wychowawcy, 
- rozwiązanie problemu dualizmu 
zatrudnieniowego (różnica w zasadach 
zatrudnienia wychowawców 
samorządowych i tych, którzy objęci są 
Kartą Nauczyciela). 
 

2. ZSS w Brzeziu - w skład ZSS w Brzeziu 
wchodzą trzy rodzaje szkół: 
podstawowa, gimnazjum i 
zasadnicza szkoła zawodowa, 
co wymaga właściwych 
działań organizacyjno-
koordynacyjnych, a także 
pewnego uniwersalizmu 

- przyszkolne boisko ma wadliwą 
nawierzchnię ze względu na to, iż w 
wielu miejscach nie wyrosła trawa. 
Komisja Spraw Społecznych 
wnioskowała w tej sprawie do Zarządu 
Powiatu, by podjął działania 
zmierzające do rozwiązania tego 
problemu, 
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dydaktycznego i 
wychowawczego ze strony 
nauczycieli, wychowawców, 
terapeutów, 
- w roku szkolnym 2009/2010 
wzbogacona została w ZSS w 
Brzeziu oferta edukacyjno-
rehabilitacyjna: zwiększono 
zakres rehabilitacji, zaczął 
funkcjonować oddział dla 
dzieci autystycznych,  
- szkoła śledzi losy 
absolwentów, prowadzi 
doradztwo zawodowe dla 
uczniów, gdyż bardzo ważną 
rolę u dzieci z dysfunkcjami 
odgrywa właściwy wybór 
zawodu, kładzie również 
nacisk na pracę pedagogiczną 
i psychologiczną, a także na 
wychowanie do życia w 
rodzinie, 
- w zasadniczej szkole 
zawodowej funkcjonują dwa 
oddziały (15 i 17 uczniów), 
które prowadzą kształcenie w 
różnych zawodach. 
Praktyczna nauka zawodu 
odbywa się u pracodawców, 
natomiast teoretyczne 
kształcenie zawodowe 
realizowane jest w formie 
kursów (w Gostyniu, 
Grabonogu, Mosinie). Pani 
Dyrektor podkreśliła, że 
uczniowie stosunkowo dobrze 
radzą sobie z edukacją, wielu 
z nich po ukończeniu szkoły 
podejmuje pracę zawodową.  
 

- dużo problemów przysparza przepis 
zabraniający przyjmowania do 
zasadniczej szkoły zawodowej uczniów-
pracowników młodocianych, którzy 
ukończyli 18 lat. W ten sposób 
zablokowana jest droga do zdobycia 
zawodu tym uczniom, którzy w 
momencie kończenia gimnazjum są już 
pełnoletni (w szkołach specjalnych takie 
przypadki są nierzadkie), 
- pani Dyrektor Małgorzata Wika-
Konieczna zwróciła również uwagę na 
to, że w szkole pojawia się problem 
wczesnego macierzyństwa; żeby 
przeciwdziałać temu zjawisku, 
nawiązana została współpraca z 
Poradnią Psychologiczno-
Pedagogiczną w Gostyniu, 
- w szkole należałoby zwiększyć liczbę 
godzin pracy pielęgniarki szkolnej i 
psychologa. Na wniosek Komisji Spraw 
Społecznych Zarząd Powiatu wyraził 
zgodę na zwiększenie etatu psychologa 
o ¼ od II semestru roku szkolnego 
2009/2010. 
 

 ZSO w Gostyniu - trwa budowa hali sportowej, 
prace są wykonywane zgodnie 
z harmonogramem, 
- zakończono remont elewacji 
od strony ulicy wraz z 
wymianą okien, dzięki czemu 
budynek został uszczelniony i 
nabrał walorów estetycznych, 
- trwają prace remontowe w 
odzyskanym mieszkaniu, które 
przeznaczone zostanie na 
potrzeby szkolne (sale 
lekcyjne, gabinet pedagoga), 
- Pan Dyrektor Piotr 
Radojewski poinformował 
radnych, iż optymizmem 
napawają wyniki próbnej 
matury (96% przystępujących 
do próby zdało egzamin z 

- ponieważ priorytetem inwestycyjnym 
w ZSO w Gostyniu jest dokończenie 
budowy hali sportowej, więc inne 
zadania muszą być realizowane w 
skromniejszym zakresie lub należy je 
rozłożyć w czasie, 
- pan Dyrektor Piotr Radojewski 
chciałby w najbliższym czasie 
doprowadzić do odnowienia całej 
elewacji budynku szkolnego (również 
od strony dziedzińca), 
- ważnym przedsięwzięciem 
inwestycyjnym jest również budowa 
łącznika pomiędzy budynkiem szkolnym 
a halą, 
- Pan Dyrektor zwrócił uwagę na fakt, iż 
licea ogólnokształcące mają mniejszą 
możliwość pozyskiwania  środków 
zewnętrznych (priorytetem są szkoły 
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matematyki). 
 

techniczne i zawodowe), co jest 
niekorzystnym zjawiskiem dla ZSO w 
Gostyniu, 
- szkoła zamierza wystąpić do Rady 
Powiatu Gostyńskiego z wnioskiem o 
utworzenie gimnazjum dwujęzycznego 
(obecnie część nauczycieli zdobywa 
potrzebne uprawnienia), rozważana jest 
również możliwość utworzenia klasy o 
profilu wojskowym bądź policyjnym (ze 
zwiększoną liczbą godzin z wychowania 
fizycznego), 
- Pan Dyrektor podkreślił potrzebę 
rozbudowy, wymiany, modernizacji 
sprzętu komputerowego. Ponieważ taka 
sugestia pojawiała się także w innych 
szkołach powiatowych, więc Komisja 
Spraw Społecznych wnioskowała do 
Zarządu Powiatu o podjęcie działań 
zmierzających do inwentaryzacji i 
modernizacji bazy komputerowej szkół. 
Efektem tych starań jest opracowany 
przez Wydział Oświaty i Spraw 
Społecznych i zatwierdzony przez 
Zarząd Powiatu program modernizacji 
pracowni komputerowych w szkołach 
prowadzonych przez powiat gostyński 
na lata 2010-2015. Program przewiduje 
wydatkowanie na ten cel kwoty ponad 
350 000 zł, 
- Pan Dyrektor podzielił się z radnymi 
refleksją, że chociaż z powodu niżu 
demograficznego maleje liczba 
uczniów, to jednak nie należy w 
związku z tym rozważać redukcji etatów 
wicedyrektorów, ponieważ pracy 
organizacyjnej i administracyjnej z roku 
na rok przybywa. 
 

 ZSZ w Gostyniu - najważniejszym remontem w 
minionym roku budżetowym 
było malowanie części sal na 
ulicy Tuwima i dwóch 
pomieszczeń na ulicy 
Poznańskiej. Szkoła wykonała 
to zadanie we własnym 
zakresie poprzez zatrudnienie 
rzemieślnika, 
- zakończono pierwszy etap 
zakupu wyposażenia 
niezbędnego do nauki w 
zawodzie technik mechatronik, 
- Pan Dyrektor Maciej 
Marcinkowski przekazał 
radnym informację na temat 
udziału uczniów w konkursach 
i olimpiadach ogólnopolskich 
(łącznie uczestniczyło 210, z 
czego 20 zakwalifikowało się 

- w kolejnych latach kontynuowane 
będzie wyposażanie szkoły w sprzęt i 
pomoce dydaktyczne do nauki w 
zawodzie technik mechatronik, 
- planowane są następujące inwestycje 
lub remonty: budowa parkingu przed 
szkołą na ulicy Tuwima, remont boiska 
wielofunkcyjnego (ul. Tuwima), 
termomodernizacja budynku i budowa 
sali gimnastycznej (ul. Poznańska),  
- Pan Dyrektor zwrócił również uwagę 
na potrzebę modernizacji sprzętu 
komputerowego. 
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do II etapu okręgowego, a 2 
do etapu centralnego; 
najbardziej znaczącym 
sukcesem jest V miejsce w 
ogólnopolskiej olimpiadzie 
logistycznej), 
- uczniowie ZSZ w Gostyniu 
przystąpili do próbnej matury z 
matematyki ( zdawalność w 
technikum wynosi 71%, a 
liceum profilowanym 48%), 
- Pan Dyrektor zwrócił uwagę 
na potrzebę dostosowania 
rozkładu jazdy autobusów 
PKS do planu lekcyjnego. 
 
 
 
 

 PPP w Gostyniu - remont pokrycia dachowego 
(montaż styropianu wraz z 
papą izolacyjną, wymiana 
opierzenia). 
 

- instalacja windy, 
- budowa parkingu, 
- zmiana ogrzewania z węglowego na 
gazowe. 
 
 

  
ZSR w 
Grabonogu 

 
- wykonano remont na dachu 
budynku internatu, 
- trwają prace nad 
najważniejszą inwestycją w 
szkole, jaką jest budowa 
nowego pawilonu, 
- uporządkowano park, który w 
dużym stopniu ucierpiał 
wskutek lipcowej wichury. 
 

 
- kontynuowane będą prace związane z 
termomodernizacją budynku szkolnego 
(wymiana dachu, okien, rur, 
grzejników). Pierwszy etap tego 
przedsięwzięcia został już wykonany – 
zmieniony został system centralnego 
ogrzewania z węglowego na gazowy, 
- Pani Dyrektor zwróciła uwagę na 
potrzebę modernizacji sprzętu 
komputerowego, 
- szkoła rozważa uruchomienie nowych 
kierunków kształcenia w takich 
zawodach, jak technik weterynarii i 
technik geodeta. 
 

 ZSOiZ w Krobi - na początku roku szkolnego 
oddany został do użytku nowy 
pawilon z czterema salami 
lekcyjnymi, 
- wykonano remont bieżący w 
piwnicy i w jednej sali 
lekcyjnej, 
- kontynuowano współpracę z 
dwiema szkołami 
zagranicznymi. 
 

- remont schodów wejściowych, 
- systematyczna wymiana bazy 
komputerowej, 
- utwardzenie terenu wokół szkoły. 
 

 ZSOiZ w 
Pogorzeli 

- wymieniono główne drzwi 
wejściowe, 
- wyremontowano dwie klasy 
(wymiana podłóg, oświetlenia, 
malatura), 
- rozpoczęto ważną 
inwestycję, jaką jest budowa 

- dokończenie budowy boiska 
wielofunkcyjnego, 
- wymiana drugich drzwi wejściowych 
(od strony placu przyszkolnego), 
- przejęcie i zagospodarowanie 
budynku po byłej mleczarni (m.in. na 
bibliotekę), 
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boiska wielofunkcyjnego, 
(dokończenie nastąpi wiosną). 
- wymieniono oświetlenie na 
piętrze. 
 

- wymiana oświetlenia w całej szkole, 
- wymiana mebli bez certyfikatu. 
- modernizacja sprzętu komputerowego. 
 

 
Następnie głos zabrał Radny Pan Grzegorz Józefowski. Zapytał, czy w związku z problemem 

zgłaszanym przez Dyrektora ZSZ w Gostyniu rozkład jazdy autobusów PKS został dostosowany 

do planu lekcyjnego.   

Naczelnik Pan Marek Smektała poinformował, że zostały zebrane dane od dyrektorów 

poszczególnych szkół i na dniach zostanie wystosowane pismo do odpowiednich instytucji.  

Radny Waluś zabierając głos poinformował, że radni na najbliższej sesji Rady Powiatu 

Gostyńskiego będą przyjmowali między innymi sprawozdanie z działalności Komisji Spraw 

Społecznych za 2009 r. W związku z powyższym zaproponował dwa rozwiązania: 

1) aby w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności 

 komisji stałych rady w § 1 dopisać ust. 6 o treści: Raport dotyczący szkół i placówek  

 oświatowych dla których organem prowadzącym jest Powiat Gostyński w brzmieniu  

 określonym w załączniku Nr 6 do uchwały, 

2) aby Raport dotyczący szkół i placówek oświatowych dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Gostyński stanowił załącznik do sprawozdania z działalności Komisji Spraw 

Społecznych za 2009 r.  

Komisja wybrała rozwiązanie nr 2. 

W związku z powyższym złożyła wniosek, aby Raport dotyczący szkół i placówek 
oświatowych dla których organem prowadzącym jest Powiat Gostyński stanowił załącznik 

do sprawozdania z działalności Komisji Spraw Społecznych za 2009. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie: 6 „za”.  
 

Ad. 8 
W punkcie „wolne głosy i wnioski” głos zabrał Radny Pan Jarosław Jędrkowiak. 

Złożył wniosek, aby zorganizować posiedzenie Komisji Spraw Społecznych z przedstawicielami  

środowiska aptekarskiego i przedstawicielami Wielkopolskiej Izby Aptekarskiej w celu omówienia 

tematu dotyczącego dyżuru aptek na terenie Powiatu Gostyńskiego.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie: 6 „za”.  
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Następnie głos zabrał Radny Pan Grzegorz Józefowski. Złożył wniosek, aby posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych organizować po godz. 15. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie: 6 „za”. 
 
Ad. 7 
Przewodniczący Pan Alfred Siama podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął 

posiedzenie komisji. 

 
Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych 

 
Alfred Siama 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Joanna Bilińska 

 

 

 


